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I begyndelsen af skoleåret deltog bestyrelsen i lighed med tidligere år i alle forældremøder. 

Vi har været i dialog med kommunen om trafiksituationen ved parkeringspladsen for at sikre sikkerheden for skolens 

elever. Det er desværre endnu ikke afklaret, hvilke tiltag der vil blive sat i værk. 

Som led i kommunens budgetproces afgav bestyrelsen i efteråret høringssvar vedrørende kommunens budget for 

skoleområde. 

I de senere år er der foretaget mange ombygninger på skolen og den næste væsentlige ombygning på skolen vil finde 

sted i ungemiljøet, hvor bestyrelsen har godkendt ledelsens planer for istandsættelse og forbedring, så eleverne kan 

få både et bedre læringsmiljø, men også et område, hvor de kan hygge sig.  

Derudover har bestyrelsen i lighed med skolens ledelse, medarbejdere og elever arbejdet med at definere og styrke 

skolens værdier. 

Der er også blevet foretaget opdateringer af skolens principper og hjemmeside for at sikre, at informationen er 

relevant og let tilgængelig. 

Opdatering af principperne vil blive afsluttet i begyndelsen af det kommende skoleår og det tilstræbes herefter at 

genbesøge principperne hvert år, så opdateringen bliver mindre omfattende. 

Vi takker skolens ledelse, medarbejdere samt elever og forældre for deres arbejde og engagement i løbet af året, der 

alt sammen bidrager til at skabe en skole, hvor elevernes udvikling, læring og trivsel er i centrum.  

Vi ser frem til et fortsat frugtbart samarbejde i fremtiden. 

Karin Alsø 
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